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دومین جلسه شورای پدافند غیرعامل استان آذربایجان شرقی در سال 1403 با حضور سردار
جلالی رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور و سرپرست استانداری در پالایشگاه نفت تبریز

برگزار گردید .

سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا جلالی رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور در این جلسه ضمن تقدیر و تشکر از اعضای

شورای پدافند غیرعامل استان و فرمانده ارشد منطقه نفتی تبریز با اشاره به شکوه و عظمت تشییع پیکر شهدای خدمت

این موضوع را نشان از استحکام بین مردم و نظام دانستند .

و همچنین برگزاری چندین انتخابات در کمال آرامش و بدون هیچ گونه مشکل امنیتی نتیجه تلاش و دقت نهاد های امنیتی بوده که تمام توطئه هارا خنثی نمودند .

سردار جلالی با بیان اینکه در استان آذربایجان شرقی مراکز شیمیایی پر خطر داریم که باید به محل امن خارج از شهرها منتقل شوند و در منطقه نفتی تبریز اقدامات خوبی صورت

گرفته،عنوان نمودند که هدف پدافند غیرعامل شناسایی ، کشف و خنثی کردن تهدیدها می باشد ، نوع حملات رفته به سمت زیرساخت ها و الگوی تهدیدات دشمنان در سال های

اخیر ترکیبی است و حوزه های مختلف از جمله گاز ، سایبری و برق بیشتر در معرض تهدید هستند

در استان آذربایجان شرقی مراکز شیمیایی پر خطر داریم که باید به محل امن خارج از شهرها منتقل شوند و در منطقه نفتی تبریز اقدامات خوبی صورت گرفته ولی هنوز کارهایی

هم مانده است که باید هرچه سریعتر تکمیل شوند .

محمدی سرپرست استانداری آذربایجان شرقی با اعلام اینکه شورای پدافند غیرعامل استان را یکی از شوراهای فعال و تاثیرگزار استان بوده و جلسات آن به طور منظم برگزار می

شود ،گفتند همکاران اداره کل پدافند غیرعامل استانداری اقدامات بسیار خوبی را در سال های اخیر انجام داده است و در سال 1402 چندین دوره آموزشی تخصصی در حوزه

پرتوی ، شیمیایی ، و تربیت مربی در سطح شمال غرب کشور اجرا شده که در نوع خود کم نظیر است ، براساس ارزیابی سازمان پدافند غیرعامل کشور اداره کل پدافند غیرعامل

استانداری در سال گذشته رتبه برتر را کسب نموده که امیدواریم این روند ادامه دار باشد.

آقای محمد بیگ مدیر کل پدافند غیرعامل استانداری نیز در این جلسه ضمن ارائه گزارشی از اقدامات و برنامه های شورای پدافند غیرعامل استان ، دستورات اصلی جلسه را تمرکز

به رفع مشکل احصاء شده در منطقه شرکت های نفتی تبریز بیان نمودند و مهم ترین مشکلات را ساخت و ساز های غیر مجاز ، عبور خط راه آهن از محدوده پالایشگاه ، نبود آتش

نشانی تخصصی در منطقه و استاندارد با گرید پایین لوله ای خط انتقال گاز عنوان نموده که پس از تبادل نظر اعضای جلسه و بادستور سرپرست محترم استانداری در خصوص

هرکدام از مشکلات مطرح شده تصمیمات لازم اتخاذ گردید .
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